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BEZPEČNOSTNÝ KAMEROVÝ SYSTÉM 
    

Vážení obyvatelia domu, 
 

v poslednom období sme v spoločných priestoroch nášho bytového domu zaznamenali 

niekoľko incidentov, ktoré nás prinútili vážnejšie sa zaoberať otázkou bezpečnosti a ochrany 

spoločného majetku. Pri bežnej prevádzke sa samozrejme môže stať všeličo (napr. prasknutá 

dlažba na schodoch, „nechtiac“ porozhadzované smeti a pod.). Boli však situácie, kedy išlo 

jednoznačne o úmyselné konanie a vandalizmus (vytrhnutá lata z pivničnej kobky, poškodený 

zámok a kľučka na dverách do kočikárne, vyhodené kreslá v priestore pivníc, neodprataná špina 

z pracovného stola, vyliate pivo a vyhodené plechovky vo vestibule, poškrabaná poštová 

schránka, atď.). Vrcholom však bol prípad z júla minulého roka, kedy sa v suteréne našli ľudské 

výkaly poprikrývané reklamnými novinami. Napriek zvýšenej ostražitosti obyvateľov domu sa 

tento jav opakoval v krátkom čase ešte dvakrát, pričom vinníkov sa nám nepodarilo 

identifikovať.  

Na zasadnutiach Výboru sme sa snažili tieto veci riešiť operatívne (napr. svetlo v suteréne bolo 

prerobené na senzorové tak, aby zaznamenalo pohyb aj na zadnej bráne), no postupom času 

sme dospeli k názoru, že najefektívnejším riešením bude inštalácia kamerového systému, ktorý 

páchateľa nielen odradí, ale v prípade potreby aj odhalí. Nakoniec, neboli by sme prví, 

v Bratislave ho už majú v stovkách bytových domov. Keďže náš dom nie je veľký, máme len dva 

vchody, v našom prípade by išlo o monitoring spoločných priestorov v suteréne a na prízemí vo 

vestibule (celkom 2 kamery). V žiadnom prípade by nešlo o sledovanie bytov, alebo bežného 

pohybu osôb. Videozáznam budú môcť sledovať len oprávnené osoby pri pravidelnej kontrole 

funkčnosti zariadenia a samozrejme pri vzniknutých problémoch. Okrem toho je súkromie 

obyvateľov chránené aj smernicou pre spracovanie osobných údajov (GDPR). 

Koľko by nás to stálo?  

Aj keď sme od realizácie ešte ďaleko, pre lepší prehľad sme požiadali o cenovú ponuku 8 firiem, 

od ktorých sme dostali 7 ponúk v rozmedzí od  983,75 € do 2 174 €. Je to jednorazový výdaj, 

ktorý síce nie je zanedbateľný, ale ani náš rozpočet nerozvráti. 

Obsahovou stránkou ponúk sa budeme zaoberať až neskôr, po schválení návrhu (ak sú v dome 

experti na túto oblasť, uvítame každú radu).  

Keďže schôdza vlastníkov bytov je stále v nedohľadne, rozhodli sme sa požiadať správcu domu 

BDBA3, aby v tejto veci vyhlásil písomné hlasovanie. Konať by sa malo v priebehu júna tohto 

roka v našej zasadačke. Podrobnosti o termíne a čase konania budú uvedené v oznámení. 

Vážení susedia, dovoľujeme si Vás požiadať, aby ste ochranu svojho a nášho spoločného 

majetku nebrali na ľahkú váhu. Prosím, nájdite si čas a príďte vyjadriť svoj názor.  

                                                                                              S pozdravom  

        Výbor vlastníkov bytov 


